
အတြဲ (၅)၊ အမွတ္-၁၀၉

ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး  လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ
သတင္းစာစဥ္

ပညာအလင္းပြင့္ျမန္မာသုေတသနေဖာင္ေဒးရွင္းမွ စုစည္းတင္ျပသည္။

ဇန္န၀ါရီ ၁၉ ရက္၊ ၂ဝ၂၁

www.facebook.com/emrefmyanmarwww.emref.org  |  www.mypilar.org၀၉-၂၆၁၆၅၄၀၄၅ info@emref.org

ဒီဇင္ဘာ ၃၁ ၊ ၂၀၂၀ 

တတိယအႀကိမ္လႊတ္ေတာ္အသီးသီးတြင္ တာဝန္ထမ္းေဆာင္ 
ရန္ တပ္မေတာ္ကာကြယ္ေရးဦးစီးခ်ဳပ္က တင္သြင္းလာသည့္ 
တပ္မေတာ္သားကုိယ္စားလွယ္မ်ား၏ အမည္စာရင္းအား ျပည္ေထာင္စု 
ေရြးေကာက္ပြဲေကာ္မရွင္ကစိစစ္၍ တပ္မေတာ္သားလႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္မ်ားျဖစ္ေၾကာင္း ေၾကညာခ်က္အမွတ္ (၂၇၁/၂၀၂၀) 
ျဖင့္ ထုတ္ျပန္ေၾကညာခဲ့သည္။ 

ယခင္လႊတ္ေတာ္သက္တမ္းတြင္ ျပည္ေထာင္စုအဆင့္ျဖစ္ေသာ 
ျပည္သူႏွင့္ အမ်ဳးိသားလႊတ္ေတာ္မ်ားတြင္သာ အမ်ဳးိသမီးတပ္မေတာ္သား 
ကိုယ္စားလွယ္အခ်ဳိ႕ ပါဝင္ေလ့ရွိသည္။ ယခုအခါ ခ်င္းျပည္နယ္ႏွင့္ 
ရခိုင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္မ်ားမွအပ က်န္ျပည္နယ္/တိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္မ်ားတြင္ အမ်ဳိးသမီးတပ္မေတာ္သားကိုယ္စားလွယ္အခ်ဳိ႕ 
ပါဝင္လာခဲ့သည္။ 

ထို႔ျပင္ တိုင္းႏွင့္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အမ်ားစုတြင္ ဗိုလ္မႉးႀကီး 
အဆင့္ရွိသူတစ္ဦးထက္ပို၍ ခန႔္အပ္တာဝန္ေပးလာသည္ကို ေတြ႕ရ 
သည္။  ယခင္က ဗိုလ္မႉးႀကီးအဆင့္ရွိသူတစ္ဦးသာ ပါဝင္ေလ့ရွိခဲ့ၿပီး 
၎သည္ လုံၿခံဳေရးႏွင့္နယ္စပ္ေရးရာဝန္ႀကီးတာဝန္ေပးအပ္ျခင္းခံရ
သည့္ လႊတ္ေတာ္အစဥ္အဆက္ သာဓကမ်ားရွိခဲ့သည္။ ယခုကဲ့သို႔ 

အဆင့္ျမင့္ရာထူးရိွ တပ္မ ေတာ္သားကုိယ္စားလွယ္မ်ားႏွင့္ အမ်ဳ းိသမီး 
ကိုယ္စားလွယ္မ်ား ပိုမိုခန႔္ထားလာျခင္းေၾကာင့္  တိုင္း ေဒသႀကီးႏွင့္ 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အသီးသီးတြင္ တပ္မေတာ္ပါဝင္သည့္ အခန္း 
က႑ႏွင့္ မည္သို႔ေသာသက္ေရာက္မႈမ်ား ရွိလာႏိုင္သနည္းဆိုသည္ 
မွာ စိတ္ဝင္စားဖြယ္ျဖစ္သည္။
ကိးုကား - ျပည္ေထာင္စုေရြးေကာက္ပြဲေကာ္မရွင္

တတိယအႀကိမ္လႊတ္ေတာ္မ်ားႏွင့္  တပ္မေတာ္သားကိုယ္စားလွယ္မ်ား

ဇန္နဝါရီ ၁၄၊ ၂၀၂၁

ရန္ကုန္ၿမိဳ႕ေတာ္ စည္ပင္သာယာေရး 
ဥပေဒ (၂၀၁၈) ကုိ ႏုိင္ငံေတာ္အတုိင္ပင္ပုဂၢိဳ လ္ 
၏ လမ္းၫႊန္ခ်က္ႏွင့္ ဒုတိယအႀကိမ္လႊတ္ေတာ္ 
မွာ ေရးဆြအဲတည္ျပဳျပ႒ာန္းခ့ဲသည္။ သုိ႔ေသာ္ 
ထုိဥပေဒမွာ အသက္မဝင္ခ့ဲဘူးဟု လႊတ္ေတာ္ 
ကုိယ္စားလွယ္ဦးလွေဌး (မဂၤလာေတာင္ၫြန႔္ 
မဲဆႏၵနယ္-၁) က ေျပာသည္။ စည္ပင္ဥပေဒ 
ကိုအေကာင္အထည္ေဖာ္ရန္ အဓိကတာဝန္ 
ရိွသည့္ ရန္ကုန္ၿမိ ႕ဳေတာ္ဝန္ ဦးေမာင္ေမာင္စုိး 
ကို ျမန္မာတိုင္းမ္တီဗြီက ေမးျမန္းရာတြင္ 

ဥပေဒပါ ျပစ္မႈျပစ္ဒဏ္မ်ားအတုိင္း စည္းကမ္း 
တင္းၾကပ္စြာ ေဆာင္ရြက္ခဲ့သလား ေမးလာ 
လွ်င္၊ ထိုပုံစံအတိုင္းလုပ္မွ ဥပေဒအသက္ဝင္ 
သည္ဟု အဓိပၸာယ္သက္ေရာက္သည့္ ေမးခြန္း 
မ်ဳိးဆိုလွ်င္ မေျဖခ်င္ဘူးဟုဆိုပါသည္။ 

စည္ပင္ဥပေဒကို အေကာင္ထည္ေဖာ္ 
မည့္ ၿမိဳ႕ေတာ္စည္ပင္သာယာေရးအဖြဲ႕ဘက္ 
က အားနည္းခဲ့သည္ဟု ေက်ာက္တံတားၿမိဳ႕
နယ္လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ေဒၚ ၾကည္ျပာ 
ကလည္း ေထာက္ျပခဲ့သည္။ လက္ရွိ 
ဒုတိယသမၼတဦးျမင့္ေဆြ ရန္ကုန္တိုင္း 
ေဒသႀကီးအစုိးရအဖြ႕ဲ ဝန္ႀကီးခ်ဳ ပ္လက္ထက္ 

တြင္ အတည္ျပဳခဲ့သည့္ ရန္ကုန္ၿမိဳ႕ေတာ္ 
စည္ပင္သာယာေရးဥပေဒတြင္ အခန္း (၂၁) 
ခန္းရွိၿပီး ျပစ္မႈျပစ္ဒဏ္အေနျဖင့္ အျမင့္ဆုံး 
ေထာင္ဒဏ္ (၁) ႏွစ္ႏွင့္ ေငြဒဏ္အမ်ားဆုံး 
က်ပ္ (၅) သိန္းအထိ ခ်မွတ္ခဲ့သည္ကို ေတြ႕ရ 
သည္။ ဝန္ႀကီးခ်ဳ ပ္ဦးၿဖိဳးမင္းသိန္းလက္ထက္ 
တြင္ ျပ႒ာန္းခဲ့သည့္ ၂၀၁၈ စည္ပင္ဥပေဒ 
အသစ္တြင္ အခန္း (၃၁) ခန္းရိွၿပီး ျပစ္မႈျပစ္ဒဏ္ 
အေနျဖင့္ အျမင့္ဆုံး ေထာင္ဒဏ္ (၁) ႏွစ္ႏွင့္ 
ေငြဒဏ္အမ်ားဆုံး က်ပ္သိန္း (၅၀ )အထိ 
ခ်မွတ္ျပ႒ာန္းထားသည္။ 
ကိးုကား-Myanmar Times TV (MTTV)
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ (၅)၊ အမွတ္-၁၀၉

ဇန္နဝါရီ ၁၄၊ ၂၀၂၁ 
 
ရကၡိဳင့္တပ္ေတာ္ (AA) ကို အၾကမ္းဖက္ 

အဖြဲ႕အစည္းအျဖစ္မွ ပယ္ဖ်က္ေပးရန္ ရခိုင္ 
ျပည္နယ္အစိုးရမွတစ္ဆင့္ ျပည္ ေထာင္စု 
အစိုးရသို႔ တိုက္တြန္းေၾကာင္းအဆိုကို 
ကန္႔ကြက္သူမရွိဘဲ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္က 
ဇန္နဝါရီ ၁၄ ရက္ေန႔က အတည္ျပဳခဲ့သည္။

ဇန္နဝါရီ ၁၁ က ရခိုင္အမ်ဳိးသားပါတီ 
(ANP) မွ ေျမာက္ဦးၿမိဳ႕နယ္ ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးထြန္းသာစိန္ 
တင္သြင္းခဲ့သည့္ ယင္းအဆိုကို လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ၇ ဦးက ေထာက္ခံေဆြးေႏြး 
ခဲ့ၿပီး ANP ၊ အမ်ဳိးသားဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္ 
(NLD)၊ ျပည္ေထာင္စုႀက့ံခုိင္ေရးႏွင့္ဖြ႕ံၿဖိဳးေရး 
ပါတီ (USDP) အမတ္မ်ားအျပင္ တပ္မေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္မ်ားကလည္း ကန္႔ကြက္မႈ 
မရွိခဲ့ေပ။ 

ျမန္မာႏိုင္ငံသည္ ဖက္ဒရယ္ဒီမိုကေရစီ 
ႏိုင္ငံကို ဦးတည္ေလွ်ာက္လွမ္းေနေသာ 
ႏိုင္ငံျဖစ္ေသာေၾကာင့္ ျပည္တြင္းစစ္ရပ္စဲ 
ရန္လိုအပ္ၿပီး ၿငိမ္းခ်မ္းေရးေဆြးေႏြးမႈမ်ား 
အလ်င္အျမန္ေပၚထြက္လာရန္ အေရးႀကီး 
သည္၊ ၿငိမ္းခ်မ္းေရးေဆြးေႏြးႏိုင္ရန္ AA ကို 
အၾကမ္းဖက္အဖြဲ႕အစည္းအျဖစ္မွ ပယ္ဖ်က္ 
ေပးရန္ အလြန္အေရးႀကီးသည္ဟု ေျမပုံ 
ၿမိဳ႕နယ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေအာင္ဝင္းက 

လႊတ္ေတာ္တြင္ ေဆြးေႏြးခဲ့သည္။
''ရခိုင္ျပည္နယ္မွာျဖစ္ပြားေနတဲ့ AA နဲ႔ 

တပ္မေတာ္တို႔ရဲ႕ တိုက္ပြဲေတြဟာလည္း 
စားပြဝုိဲင္းမွာ ၿငိမ္းခ်မ္းေရးေဆြးေႏြးျခင္းမွအပ 
အျခားနည္းလမ္းမရွိႏိုင္ပါ""ဟု ဦးေအာင္ဝင္း 
က ေျပာသည္။

လက္ရွိတြင္ တပ္မေတာ္ႏွင့္ AA သည္ 
ၿငိမ္းခ်မ္းေရးလမ္းေၾကာင္းေပၚ ေရာက္ရွိေန 
ေသာ္လည္း AA ကို အၾကမ္းဖက္အဖြဲ႕အစည္း 
အျဖစ္ ေၾကညာထားေသာေၾကာင့္ ၿငိမ္းခ်မ္း 
ေရးေဆြးေႏြးသည့္အခါ အဟန႔္အတားျဖစ္ 
ေစသျဖင့္ ပယ္ဖ်က္ရန္လိုအပ္သည္ဟု 
မင္းျပားၿမိဳ႕နယ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးလွသိန္း 
ေအာင္က ဆိုသည္။ 

''အနာဂတ္လွပဖို႔၊ ျပည္သူေတြ 

ေအးခ်မ္းစြာေနထိုင္ႏိုင္ဖို႔၊ ႏိုင္ငံတိုးတက္လာ 
ဖို႔ဆိုရင္ တိုက္ပြဲေတြကို ေသခ်ာဆန္းစစ္ၿပီး 
အျပန္အလွန္ေဆြးေႏြးဖို႔လိုတယ္။ က်န္တဲ့ 
တိုင္းရင္းသားေတြနဲ႔ အျပန္အလွန္ေဆြးေႏြး 
ဖို႔ လိုအပ္သလို ရခိုင္ကိုယ္စားျပဳဖြဲ႕စည္းထား 
တဲ့ AA ကိုလည္း တရားဝင္ ျပည္တြင္းထဲကို 
ေခၚ ၿပီးေတာ့ ေဆြးေႏြးဖို႔ လိုအပ္တယ္""ဟု 
၎က ဆိုသည္။ 

AA သည္ ရခိုင္ျပည္သူလူထုႏွင့္ ၾကမၼာ 
တူအဖြဲ႕အစည္းတစ္ခုကဲ့သို႔ျဖစ္ေနၿပီး ရခိုင္ 
လူထု၏ ဆင္းရဲမြဲေတမႈအပါအဝင္ ႏိုင္ငံေရး၊ 
ဖြံ႕ၿဖိဳးေရး အေထြေထြမေက်နပ္မႈမ်ားကို 
ကိုယ္စားျပဳသည့္အဖြဲ႕ျဖစ္ရာ အၾကမ္းဖက္ 
အဖြဲ႕အစည္းအျဖစ္မွ ပယ္ဖ်က္ျခင္းသည္ 
ၿငိမ္းခ်မ္းေရးအတြက္ မ်ားစြာအက်ဳိးျပဳလိမ့္ 
မည္ဟု ေမာင္ေတာၿမိဳ႕နယ္ကိုယ္စားလွယ္ 
ဦးေမာင္အုန္းက ေဆြးေႏြးခဲ့သည္။

ရခုိင္ျပည္နယ္ လံုၿခဳံေရးႏွင့္နယ္စပ္ေရးရာ 
ဝန္ႀကီး ဗိုလ္မႉးႀကီးမင္းသန္႔ကမူ AA သည္ 
ေနာင္တြင္ အၾကမ္းမဖက္ေတာ့ေၾကာင္း 
မည္သူက တာဝန္ယူ၊ တာဝန္ခံေပးႏုိင္သနည္း 
ဟု ေမးခြန္းထုတ္သည္။ 

''အဆုိတင္ျပတ့ဲ လႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ 
ႀကီးက  ဒီအဖြဲ႕ေတြ  အၾကမ္းမဖက္ေတာ့ပါ 
ဘူး၊ အၾကမ္းဖက္တဲ့လုပ္ရပ္ေတြ မလုပ္ 
ေတာ့ပါဘူးလို႔ တာဝန္ယူမွာလား။ ဘယ္သူ 
က တာဝန္ယူ ဘယ္သူက တာဝန္ခံမွာလဲ။ 
ဒါေတြလည္း လုိတာေပါ့""ဟု ဗုိလ္မႉးႀကီးမင္းသန္႔ 
က Myanmar Now ကို ေျပာသည္။

အဆိုကို ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္က 
အတည္ျပဳလုိက္ၿပီျဖစ္ေသာေၾကာင့္ လႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒သည္ ဝန္ႀကီးခ်ဳပ္ဦးညီပုမွတစ္ဆင့္ 
သမၼတထံ ဆက္လက္အစီရင္ခံရမည္ျဖစ္ 
သည္။ 

ရခုိင္ျပည္နယ္တြင္ အျပင္းအထန္ တုိက္ပြဲ 
ျဖစ္ပြားေနစဥ္ကာလတြင္ တပ္မေတာ္ 
စစ္ေၾကာင္း၊ ရဲတပ္ဖြဲ႕ဝင္မ်ား၊ လုံၿခဳံေရးစခန္း 
မ်ားကို တိုက္ခိုက္ျခင္းႏွင့္ ေက်းရြာအုပ္ခ်ဳပ္ 
ေရးမႉး၊ အစိုးရဝန္ထမ္းမ်ားကို ဖမ္းဆီးသည္ 
ဟုဆိုကာ AA ကို အၾကမ္းဖက္အုပ္စုႏွင့္ 
မတရားအသင္းအျဖစ္ ၂၀၂၀ မတ္လ ၂၃ 
တြင္ အစိုးရက ေၾကညာခဲ့သည္။ 
ကိးုကား- https://www.myanmar-now.org/mm/news/ 

5469? 
ရကၡိဳင့္တပ္ေတာ္ (AA) တပ္ဖြဲ႕ဝင္မ်ားကို ကခ်င္ျပည္နယ္၊ လိုင္ဇာၿမိဳ႕တြင္ ၂၀၁၇ ခုႏွစ္အတြင္းက ေတြ႕ျမင္ရစဥ္။ 
(ဓာတ္ပုံ - စိုင္းေဇာ္/ Myanmar Now) 

AA ကို အၾကမ္းဖက္စာရင္းမွ ပယ္ဖ်က္ေပးေရးအဆို ရခိုင္လႊတ္ေတာ္ အတည္ျပဳ

ဓာတ္ပုံ - ရခိုင္ျပည္နယ္သတင္း Facebook Page 
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ (၅)၊ အမွတ္-၁၀၉

ဇန္နဝါရီ ၁၂၊ ၂၀၂၁

ဒုတိယအႀကိမ္ မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ (၁၇) ႀကိမ္ေျမာက္ ပုံမွန္ 
အစည္းအေဝးအထိ အဆုိ (၄၈) ခုတင္သြင္းခ့ဲၿပီး (၄၃) ခုကုိ လႊတ္ေတာ္ 
က အတည္ျပဳထားသည္။ ၎တို႔တြင္ မူဝါဒပိုင္းဆိုင္ရာ ျပဳျပင္ 
ေျပာင္းလဲေရး၊ တရားဥပေဒစုိးမုိးေရး၊ မူးယစ္ေဆးဝါးအႏၲရာယ္ တားဆီး 
ကာကြယ္ေရးႏွင့္ ပတ္သက္သည့္ အဆိုမ်ားပါဝင္သည္။အတည္ျပဳ 
အဆိုမ်ားအေပၚ အစိုးရ၏အေကာင္အထည္ေဖာ္မႈ အားနည္းေနၿပီး 
လက္ရွိအခ်ိန္ထိ အေကာင္အထည္ေဖာ္ ေဆာင္ရြက္ေပးထားသည္ 
မွာ (၄၀) ရာခိုင္ႏႈန္ ဝန္က်င္သာ ရွိေသးသည္ဟု ဆိုသည္။

''ဒီအဆိုေတြအေပၚမွာ အတည္ျပဳခဲ့ေသာ္ျငားလည္း ေဆာင္ရြက္ 
မႈအပုိင္း ျပန္ၾကည့္တ့ဲအခါက်ေတာ့  ရာႏႈန္းျပည့္ေတာ့ အေကာင္အထည္ 
ေဖာ္ေဆာင္ရြက္ေပးႏိုင္ျခင္းမရွိဘူး။ ကြၽန္ေတာ္တို႔ ဒီဘက္လႊတ္ေတာ္ 
က လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ေရးရာေကာ္မတီေတြ အကုန္လံုးေဆြးေႏြးသံုးသပ္ 
ၿပီးေတာ့ အေကာင္အထည္ေဖာ္ႏိုင္မႈက ကြၽန္ေတာ္တို႔ ခန႔္မွန္းတာက 
ေတာ့ ၄၀ ရာခုိင္ႏႈန္းေလာက္ပဲရိွမယ္၊ ထက္ဝက္ေတာ့မက်ဳ းိဘူး ဒါေလး 

ေတာ့ ျမင္ထားတာေပါ့""ဟု လႊတ္ေတာ္ဒု-ဥကၠ႒ ေဒါက္တာေအာင္ႏုိင္ဦး 
က ေျပာသည္။  

ဒုတိယအႀကိမ္ လႊတ္ေတာ္သက္တမ္းတြင္ ေမးခြန္း (၆၀၉) ခု 
ေမးျမန္းခဲ့ၿပီး ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္း (၅၉၃) ခု၊ ၾကယ္ပြင့္မျပေမးခြန္း 
(၁၆) ခု ရွိသည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အား ေနာက္ဆုံးအႀကိမ္ 
အျဖစ္က်င္းပရန္ ဇန္နဝါရီ ၁၈ ရက္မွ ၂၂ ရက္ေန႔ထိ က်င္းပရန္ 
လ်ာထားၿပီးျဖစ္ေသာ္လည္း အစိုးရဘက္မွ မက်င္းပေတာ့ရန္ ညႇိႏႈိင္း 
လာသည့္အတြက္ အစည္းအေဝးပ်က္သြားခ့ဲသည္ဟုလည္း သိရသည္။  

ဒုတိယအႀကိမ္လႊတ္ေတာ္သက္တမ္းသည္ လာမည့္ေဖေဖာ္ဝါရီ 
လဆန္းတြင္ ကုန္ဆုံးမည္ျဖစ္ၿပီး တတိယအႀကိမ္ မြန္ျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ ပထမပုံမွန္အစည္းအေဝးကို ေဖေဖာ္ဝါရီလ ၉ ရက္တြင္ စတင္ 
က်င္းပရန္ လ်ာထားေၾကာင္းႏွင့္ လႊတ္ေတာ္အႀကီးအကဲမ်ားကို 
ေရြးခ်ယ္ခန႔္အပ္သြားမည္ျဖစ္ေၾကာင္း သိရသည္။

ကိးုကား-သံလြင္တိုင္းမ္၊ Naiaung Naing's facebook ၊ MTTV 

မြန္လႊတ္ေတာ္  ကတိကဝတ္မ်ားအား  အစိုးရမွအေကာင္အထည္ေဖာ္မႈ  တစ္ဝက္ပင္မရွိ

ဇန္နဝါရီ ၄၊ ၂၀၂၁

ၿပီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၅ ခုႏွစ္ကေန ၂၀၂၀ ျပည့္ 
ႏွစ္အထိ ဧရာဝတီတုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ 
တြင္ အတည္ျပဳေမးျမန္းခဲ့သည့္ အဆို 
ေမးခြန္းမ်ားကိုေဆာင္ရြက္ရန္ ကတိျပဳထား 
သည့္အနက္  ၅၀ ရာခိုင္ႏႈန္းသာ အစိုးရက 
ေဆာင္ရြက္ႏိုင္ခဲ့ေၾကာင္း သိရသည္။ 

ထိုအေၾကာင္းကို ဇန္နဝါရီ ၂ ရက္ေန႔က 
ျပဳလုပ္သည့္ သတင္းစာရွင္းလင္းပြဲတြင္ 
လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးေအာင္ေက်ာ္ခုိင္က ေျပာ 
ခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။ 

''ေနာက္အႀကိမ္ေခၚမယ့္ အစည္းေဝးမွာ 
ကတိကဝတ္ေကာ္မတီကေန အစီရင္ခံစာ 
တင္ဖို႔ရွိပါမယ္၊ အဲဒီမွာ အားလုံးပါပါမယ္။ 
ကြၽန္ေတာ္ အၾကမ္းဖ်င္းေျပာလို႔ရတာက 
ေတာ့ ကတိကဝတ္က ၅၀ ရာခိုင္ႏႈန္းေတာင္ 
မျပည့္ဘူး သိထားပါတယ္""ဟုဆိုသည္။ 

ဧရာဝတီတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ၅ 
ႏွစ္တာသက္တမ္းအတြင္း ကတိကဝတ္ျဖစ္ 

ခ့ဲသည့္ ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္း ၅၁၇ ခု၊ ၾကယ္ပြင့္ 
မျပေမးခြန္း ၇၈ ခု၊ အဆိုတင္သြင္းမႈ ၄၂ ခု 
ရွိခဲ့ၿပီး ၎တို႔အနက္ ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္း 
၂၈၆ ခု၊ ၾကယ္ပြင့္မျပေမးခြန္းအခု ၄၀၊ အဆို 

ဧရာဝတီတိုင္းလႊတ္ေတာ္  ၅  ႏွစ္အတြင္း  အဆိုေမးခြန္းမ်ား၏ 

၅၀  ရာခိုင္ႏႈန္းသာ  ေဆာင္ရြက္ႏိုင္

တင္သြင္းမႈ ၆ ခုသာ ေဆာင္႐ြက္ႏိုင္ခဲ့ျခင္း 
ျဖစ္ေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္မွတ္တမ္းမ်ားအရ 
သိရသည္။ 
ကိးုကား - http://burmese.dvb.no/archives/432453?  


